
wiadomości

Kubalonka: trwają prace na trasach
biegowych
Data publikacji: 17.06.2022 17:00

Na trasach Kubalonki spotkali się wszyscy zainteresowani sytuacją tras biegowych na
Kubalonce. Wizytacja obiektu miała na celu przede wszystkim przedstawienie aktualnego
stanu realizowanej inwestycji.

Fot: UM w Wiśle

- Podczas spotkania omówiono przebieg inwestycji w zakresie naśnieżania tras biegowych. Przedstawiona
została również informacja dotycząca zakupu sprzętu niezbędnego do codziennego utrzymania tras na
Kubalonce i przygotowania ich pod kątem zawodów sportowych – informuje wiślański Urząd Miasta. Nie
zabrakło również rozmów o przyszłości, ze szczególnym uwzględnieniem kolejnych inwestycji poprawiających
infrastrukturę obiektu.

W spotkaniu uczestniczyli m.in. przedstawiciele władz samorządowych – wicestarosta Powiatu Cieszyńskiego Janina
Żagan, członek Zarządu Powiatu Jan Poloczek, sekretarz Miasta Wisła Sylwester Foltyn oraz zastępca wójta Gminy
Istebna Łukasz Małysz Nadleśnictwo Wisła reprezentował zastępca nadleśniczego Paweł Kłopotowski. Obecny był
również prezes Polskiego Związku Narciarskiego Apoloniusz Tajner.
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